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پرسپولیس چطور قهرمان نیم فصل شد؟

خریدهای باکیفیت
نوسان کم و تغییرات به موقع

عضو هیات مدیره استقلال: مخالف تغییرات در این برهه هستیم

اگرگزینهایرانیبودهماناولفصلانتخابمیشد!
استقلال در آخرین دیدار خود در نیم فصل نخست لیگ برتر و در تبریز برابر 

تراکتور با دو گل شکست خورد تا نتایج پرنوسان این تیم با سرمربی پرتغالی 

همچنان ادامه داشته باشد. آبی ها در این دیدار نمایش خوبی ارائه نکردند 

تا هواداران این تیم از عملکرد تیم خود به شـــدت ناراضی باشـــند. در سوی 

مقابل تراکتور هم که با مربی جدید و اسپانیایی خود در آخرین ایستگاه نیم 

فصل نخست نتیجه بسیار درخشانی کسب کرد و با حضور در رده ششم راهی 

تعطیلات کوتاه مدت شد. تیم فوتبال استقلال در حساس ترین مقطع فصل 

ناکام ماند تا با رتبه چهارمی به کار خود پایان دهد. این درحالی اســـت که 

اتفاقات اخیر و حواشـــی به وجود آمده و درنهایت نحوه بازی استقلالی ها در 

دیدار با تراکتور برخی شائبه ها و گمانه زنی ها را ایجاد کرده است مبنی بر اینکه 

بازیکنان این تیم همه تلاش خود را برای موفقیت به کار نمی برند. 

البته از ســـال ها قبل درخصوص برخی تغییرات فنی که در برخی بزنگاه ها 

در اســـتقلال صورت گرفته گمانه زنی هایی مبنی بر کم کاری بازیکنان وجود 

داشته است، با این حال در برهه زمانی فعلی با توجه به کسب نتایج مناسب 

تا قبل از جام جهانی و چه بسا قبل از تغییر مدیریت و وجود بازیکنان تراز اول 

در تیم این شائبه از ذهن دور می شد که بازیکنان برای خداحافظی ساپینتو 

از نیمکت استقلال بخواهند دست به اقدامی بزنند. 

این در حالی است که پیش از این در »فرهیختگان« از وجود اختلاف نظر بین 

سرمربی استقلال با علی فتح الله زاده، مدیرعامل این باشگاه خبر دادیم و برخی 

جزئیـــات آن ازجمله دخالت های فنی مدیریت در امور فنی را نیز تا حدودی 

واکاوی کردیم. با این حال دو عضو هیات مدیره استقلال که قرار است در جلسه 

روز یکشنبه این تیم با سایر اعضا نقشه راه آینده این تیم را تنظیم کنند بحث 

اختلاف بین مدیریت با سرمربی را تایید کرده و هرچند یکی از آنها اعتقاد دارد 

این اختلافات جزئی هستند و رسانه ها در این خصوص بزرگنمایی می کنند. 

بر همین اســـاس همین عضو هیات مدیره استقلال به »فرهیختگان« گفت: 

»من مخالف تغییرات در این برهه زمانی در کادرفنی استقلال هستم؛ هرچند 

جلسه هیات مدیره برای یکشنبه پیش رو از قبل برنامه ریزی شده بود و ارتباطی 

به نتیجه به  دســـت آمده ندارد. قبول دارم دوســـتان آب شـــان در یک جوی 

نمی رود اما اگر یکشـــنبه چنین موضوعی هم مطرح شود من مخالف تغییر 

در کادرفنی هستم. البته بعید می دانم بازیکنان بنا داشته باشند با کم کاری 

زمینه های جدایی ســـاپینتو را فراهم کنند، ضمن اینکه در این فضا باید چه 

کسی را بیاوریم؟ سرمربی ایرانی؟ خود آقای آجورلو هم ابتدای فصل همین 

قصد را داشت و تلاش زیادی هم در این خصوص کرد اما این امر محقق نشد. 

در برهه زمانی فعلی کدام مربی ایرانی می تواند مناســـب باشد؟ اصلا کسی 

هست؟ اگر کسی بود همان اول فصل او را انتخاب می کردیم.«

در هر صورت استقلال روزهای خوشی را نمی بیند و یک بار دیگر مباحث تکراری 

گذشته مطرح شده است با این تفاوت که هر بار با وجود چنین اتفاقاتی پای 

فرهاد مجیدی به عنوان یک آلترناتیو جدی مطرح می شد اما این بار فرهاد در 

امارات قرارداد سفت و سختی دارد و خیلی بعید است اگر قرار به تغییرات باشد 

این ســـرمربی یک بار دیگر در این روزها قصد بازگشت داشته باشد. در بین 

سایر گزینه های دیگر نیز فعلا و در حال حاضر فرد دیگری که مورد مقبولیت 

همه جانبه هواداران باشد وجود ندارد. 

مس منتظر پیشنهاد برای منشأ

ربیعیقیدمهاجمتیمشرازد
گادوین منشأ که فصل پیش با مس رفسنجان آقای گل لیگ شد در نیم فصل سپری 

شـــده نتوانست گلی برای این تیم به ثمر برساند و در بازی دیروز مقابل پیکان برای 

دومین بازی پی در پی از لیست 18 نفره کنار گذاشته شد. در مورد این بازیکن با خبر 

شـــدیم که محمد ربیعی از نظر فنی دیگر تمایلی برای حفظ این بازیکن در تیمش 

ندارد و از مدیریت باشگاه مس خواسته در نیم فصل او را بفروشند. این در حالی است 

که قرارداد مالی منشأ با باشگاه مس سنگین است و تا الان تیمی برای جذب او اعلام 

آمادگی نکرده اســـت. البته نقل و انتقالات نیم فصل از روز یکشنبه 18 دی ماه آغاز 

خواهد شد و چنانچه تیمی حاضر به جذب منشأ باشد باید با باشگاه مس وارد مذاکره 

شـــود. خبر دیگر درمورد باشـــگاه مس اینکه مشکلات مالی گریبانگیر این باشگاه 

شـــده و مدیریت جدید باشگاه رفسنجانی هنوز نتوانسته پرداختی های بازیکنان و 

مربیانش را تا پایان نیم فصل تکمیل کند. مســـی ها تا الان 32 درصد قراردادشان 

را دریافت کرده انـــد در  صورتی که طبق قرارداد تا این تاریخ باید 50 درصد دریافت 

می کردند. محمد ربیعی درخصوص مسائل مالی از مدیریت باشگاه مس پیگیر است 

تا تیمش در روزهایی که روند رو به رشدی را گرفته دچار مشکلات حاشیه ای نشود. 

با وجود نارضایتی هوادار از نتایج اخیر ساپینتو اما بی پولی، بدهی های خارجی
پنجره بسته و ... مانع اصلی تغییر کادرفنی استقلال در کوتاه مدت است

درخروجهمبستهاست

انتقاد تند پیشکسوت استقلال: سرمربی آرامش را   از تیم گرفته است

حیدری: کم کاری بازیکنان؟ 
با این سبک بازی هر احتمالی ممکن است


